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Närvarolista Pensionärsrådet 

Beslutande 
Namn  
Björn Jönsson, PRO, ordförande  
Monica Körner, PRO  
Christer Sjöström, PRO   
Ann-Magreth Albin, PRO   
Eva-Britt Johansson, SPF, vice ordf  
Maj-Britt Blom, SPF  
Rikard Bivefors, ersättare, SPF 
Lena Gustafsson, SKPF, justerar 
Marianne Göransson, SKPF 
 

Övriga närvarande ersättare, tjänstemän och adjungerade politiker 
från socialnämnden (sn)  
Namn   
Monika Andersson, ersättare, PRO 
Carl-Göran Sjöstedt, ersättare, PRO 

  

Ann-Christine Munoz, ersättare, SKPF   
   
Maria Danielsson, områdeschef    
Ingrid Kjellberg, administratör/sekreterare 
Maria Olsson, administratör 
Fredrik Palmgren, verksamhetscontroller §§ 49-50 
Annette Bengtsson, trafikingenjör § 49 
 
Parti Namn adjungerande ledamöter från socialnämnden 
SD Tommy Rosenberg, ledamot sn  
BP Carin Falck, 1:e vice ordf sn 
  

 

  

M Moderata samlingspartiet BP Barapartiet 
S Socialdemokraterna MP Miljöpartiet 
SD Sverigedemokraterna C Centerpartiet 
L Liberalerna V Vänsterpartiet 
ÄS Älska Svedala   
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Pe § 49  Dnr Sn 2021-267    
     

Skånetrafikens bussförbindelser i Svedala kommun 
Vid dagens sammanträde är trafikingenjör Annette Bengtsson, Miljö och teknik, inbjuden. 

Sammanfattning av ärendet 
Ärendet om Skånetrafiken bussförbindelser har varit uppe vid flera tillfällen i pensionärsrådet.  
Pe § 25 2021-06-17, Pe § 32 2021-09-16 samt Pe § 36 2021-11-04 då trafikingenjör Annette 
Bengtsson var inbjuden.  

Vid sammanträdet 2021-11-04 beslutade pensionärsrådet att till Skånetrafiken påtala att 
pensionärsrådet inte är nöjda med den sträckning som redovisas i den nya tidtabellen för 
busslinje 141, att det finns behov av att buss 141 stannar på Centralen i Malmö samt att 
påtala behovet av att slingan i Svedala tätort bibehålles i sin dåvarande sträckning.  
Svar från trafikbeställare hos Skånetrafiken inkom 2021-11-18 om att de tar med 
synpunkterna till möjliga framtida linjejusteringar. Att de linjejusteringarna som infördes 2021-
12-12 var framarbetade sedan en längre tid tillbaka med både Malmö stad och Svedala 
kommun. Samt att de för närvarande arbetar med fler justeringar inne i Svedala tätort som är 
kopplade till när stationen byggs om cirka 2024 och att pensionärsrådets synpunkter tas med i 
detta arbete. 

Vid pensionärsrådets sammanträde 2022-09-22, § 41, blev trafikingenjör Annette Bengtsson, 
Miljö och teknik, inbjuden för att informera om nya busshållplatser i Svedala tätort (Coop) samt 
om eventuellt andra nyheter från Skånetrafiken gällande Svedala kommun. Anette Bengtsson 
hade förhinder att delta vid sammanträdet men blev åter inbjuden till dagens pensionärsråd 
2022-10-27. Svar på frågorna som ställdes till Annette Bengtsson till sammanträdet 2022-09-
22 blev besvarade 2022-09-08 enligt följande: Busshållplatserna på Norra Ellenborgsgatan 
kommer att tas i bruk i december 2022 när de nya tidtabellerna kommer, de ersätter 
hållplatsen som ligger ute på väg 108. I nuläget har vi inte fått någon information om andra 
förändringar. 

Vid sammanträdet 2022-09-22 diskuteras buss 141 sträckning i den nya tidtabellen. 
Pensionärsrådet beslutade att påtala till Skånetrafiken att pensionärsrådet inte är nöjda med 
buss 141:s slutstation, Södervärn i Malmö. Förslagsvis kan buss 141 istället ha slutstation vid 
Tandläkarhögskolan i Malmö. Som argument för detta är att det närmre för resenärerna till 
SUS samt närmre till Triangelns tågstation för de som ska resa vidare, samt att många 
upplever Södervärn som en otrygg plats. 

2022-10-13 föreligger svar från Hanna Larsson, Skånetrafiken enligt följande: 

Forts 
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Forts 

Pe § 49 

Att linje 141 vänder vid Södervärn och inte fortsätter längre in till fler knutpunkter beror på att 
Malmö Stad växer och större MalmöExpressbussar behöver få plats i de centrala delarna. När 
längre fordon ska angöra de centrala delarna och dess terminaler behöver platskapacitet öka. 
Det är därför beslutat att de regionbusslinjer som går från kranskommuner till Malmö och som 
har/hade koppling till tåg inte kan trafikera flera stora terminaler i Malmö och uppta plats vid 
flera terminaler. Detta är fallet för linje 141 som tidigare gick till Malmö C och nu vänder vid 
Södervärn. Mellan Svedala och Malmö finns goda tågförbindelser. 

Att förlänga linje 141 till Tandläkarhögskolan i Malmö är inte möjligt dels för att det saknas 
plats att vända och dels att stråket Dalaplan – Södervärn – Tandvårdshögskolan – Triangeln 
är kraftigt trafikerat av 4 stadsbusslinjer med högt utbud varav 2 av dem är Malmö 
Expresslinjer. Att dra en linje längre in påverkar både kapaciteten i korsningen Bergsgatan och 
Spårvägsgatan samt framkomligheten för resterande busslinjer negativt. Bytesmöjligheterna 
från Södervärn till Triangeln är goda.  

Södervärn kommer byggas om och det pågår utredningar för utformning där det bland annat 
fokuseras ligger på att öka tryggheten för platsen.  

Vid dagens sammanträde besvarar trafikingenjör Annette Bengtsson pensionärsrådets frågor.  

Annette Bengtsson informerar också om att två nya hållplatser på Norra Ellenborgsgatan 
kommer att ersätta hållplats på väg 108 för buss 141. Bussen kommer att vända i rondellen 
som tidigare. Bussen kommer köra rakt över korsningen Trelleborgsvägen Börringevägen 
istället för vänstersväng. Enligt framtida trafikplan kommer regionen att bygga om korsningen i 
samband med ombyggnad av väg 108, detta planeras i slutet av planperioden 2022-2023. 

Buss 165 kommer fortsatt köra Hyltarpsvägen. Möjlighet finns för de som bor på bl a Norra 
Tvärgatan att ta buss 165 till Svedala station och därifrån byta till buss 141, 145 eller till tåg.  

Svedala station kommer att byggas om med planerad byggstart i december 2023. Alla bussar 
kommer då istället att stanna vid Stortorget i Svedala. Ny hållplats planeras på Kyrkogatan 
mitt emot Sandvik för buss 145. Buss 145 med riktning Trelleborg kommer då att vända i 
rondellen Kyrkogatan/Kapellvägen/Ågatan.  

Skånetrafiken tillämpar numera en avståndsberoende taxa vilket innebär att det är samma 
taxezon i hela Svedala tätort oavsett var man stiger på bussen i tätorten. 

I sin planering har Skånetrafiken tillämpat principen att resenären ska kunna stiga av och på 
vid samma punkt och bussarna kör därför i en linje istället som tidigare i en slinga. De orter 
som har tågtrafik har inte busstrafik till Malmö Central, utan dessa flertalet bussar stannar vid 
Södervärn busstation. Skånetrafiken och Malmö stad har ett pågående arbete med att öka 

forts 
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Pe § 49 

 

tryggheten på Södervärns busstation. 

Trafikingenjör Annette Bengtsson har tillsammans med Skånetrafiken årligen genomgång av 
tidtabellerna för kollektivtrafik i kommunen. Vad gäller kommunernas möjlighet till påverka 
Skånetrafikens beslut är detta inte helt enkelt och kranskommunerna upplever likartade 
problem. I Trafikförsörjningsprogrammet för Skåne 2020-2030, som är ett strategiskt 
dokument som på ett övergripande sätt ska beskriva det samlade behovet av all kollektivtrafik 
i Skåne, finns riktlinjer för vad respektive ort i Skåne kan förvänta sig vad gäller planering av 
kollektivtrafik. 

 

Pensionärsrådet beslutar 
att tacka trafikingenjör Annette Bengtsson för information, samt 

att notera informationen till protokollet. 

_________  
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Pe § 50  Dnr Sn 2021-219    
     

Lokalfrågor för pensionärsföreningarna 
Vid dagens sammanträde är verksamhetscontroller Fredrik Palmgren inbjuden.  

Sammanfattning av ärendet 
Ärendet har varit upp vid flera gånger i pensionärsrådet, Sn dnr 2021-219 (Lokalfrågor för 
pensionärsföreningarna): Pe § 14 2021-04-29, Pe § 22 2021-06-17, Pe § 43 202-09-02 samt 
sn dnr 2022-45 (Lokalförsörjningsplan 2023-2032): Pe § 7 2022-03-17, Pe § 18 2022-05-19. 
Dnr sn 2022-45  
Vid sammanträdet 2022-05-19 framkom att samordnare och lokalstrateg Anna Boman, 
lokalförsörjningsenheten kallat samman personer från de olika pensionärsorganisationerna till 
möte avseende lokaler för pensionärsorganisationerna. 

Följande representanter är utsedda från de olika pensionärsorganisationerna: 
PRO Svedala – Jan-Erik Eriksson och Birgitta Jönsson 

SKPF – Eva Nilsson 
SPF – Maj-Britt Blom och Rikard Bivefors 

PRO Bara – hade ej tillfrågats från början med har nu utsedda representanter. Representanter 
för PRO Bara är: Kerstin Ellström och Kent Olsson. 

Pensionärsrådet beslutade 2022-05-19 att lägga informationen till handlingarna samt förvänta 
svar från pensionärsorganisationernas representanter och lokalförsörjningsenheten. Inget svar 
föreligger från lokalförsörjningsenheten. 

Vid pensionärsrådets sammanträde 2022-09-22, pe § 39 fördes diskussion gällande 
svårigheter att hitta lokaler för pensionärsorganisationerna, samt fördyrande av lokalhyra och 
fördyrade transporter. Pensionärsrådet ansåg att det inte finns några klara besked om 
framtida lokaler för pensionärsorganisationerna. 

Kultur och Fritid har ansvaret för bokning av föreningslokaler samt delar årligen ut bidrag och 
stöd till föreningar i Svedala kommun. Men vad gäller pensionärsrådet lyder det under 
socialnämnden och socialnämnden delar årligen ut bidrag och stöd till de olika 
pensionärsorganisationerna som ingår i pensionärsrådet. PRO Svedala, SKPF och SPF i 
Svedala bedriver föreningsverksamhet i Småskolan utan hyreskostnad. PRO Bara har nyttjat 
Bara GIF:s lokaler. Dessa lokaler har Vård och omsorg betalat. Dessutom har 
pensionärsföreningarna kunnat  hyra lokaler på Folkets hus utan kostnad.  

Forts 
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Vid sammanträdet 2022-09-22 informerar verksamhetscontroller och Vård och omsorgs 
representant i fastighetsfrågor Fredrik Palmgren samt områdeschef Maria Danielsson om att 
Lokalstrategsenheten består av enhetschef samt två lokalstrateger som lyder under 
ekonomichefen Boris Blumenfeld.  

Lokalstrateg Anna Boman har gjort en behovsinventering för pensionärsorganisationerna. 
Anna Boman har dock slutat sin anställning och ersatts av enhetschef för lokalstrategsenheten 
Mats Krznar. Fredrik Palmgren har haft möte med lokalstrategerna vecka 39 och tog upp 
pensionärsorganisationernas lokalfrågor med till den nya enhetschefen Mats Krznar.  

Carin Falck (B), 1:e Vice ordförande i socialnämnden framförde att hon kommer att lyfta 
frågan om lokaler för pensionärsföreningarna till socialnämnden.  

Socialnämnden fattade beslut sn § 26, 2021-04-22 om sökbart föreningsstöd avseende 
lokalkostnader till pensionärsföreningar (SPF, PRO Svedala, PRO Bara, SKPF) för år 2021. 
Detta sökbara föreningsstöd är förlängt till att gälla även år 2022. Endast lokalkostnader för 
publika arrangemang kan eftersökas. Max 3000 kr per tillfälle. Anslagets totala omfattning är 
75 000 kr. Anslaget fördelas i proportion efter föreningarnas medlemsantal. SPF 30%, SKPF 
20 %, PRO Svedala 35 % PRO Bara 15 %.  

Eventuellt kan fråga om det sökbara föreningsstödet lyftas till socialnämnden att även 
innefatta fördyrade kostnader för resor till lokal, men då behöver eventuellt det totala anslaget 
höjas. 

Pensionärsrådet beslutade 2022-09-22 att åter ta upp lokalfrågorna för pensionärs-
organisationerna vid kommande sammanträde då verksamhetscontroller Fredrik Palmgren 
haft möte med lokalstrategerna och tagit upp lokalfrågor med lokalstrateg Mats Krznar, samt 
när Carin Falck (B), 1:e vice ordförande i socialnämnden lyft frågan om lokalfrågor i 
socialnämnden, samt att för övrigt notera informationen till protokollet. 
Vid dagens sammanträde ger verksamhetscontroller Fredrik Palmgren en lägesbeskrivning för 
lokalfrågor för pensionärsföreningarna. 

Folket hus är inte längre tillgängligt för pensionärsföreningarna – men det finns en tillfällig 
lösning då socialnämnden fattat beslut om sökbart föreningsstöd avseende lokalkostnader för 
pensionärsföreningarna. 

Kommunfullmäktige har i december 2021 gett en avsiktsförklaring att när Småskolan – 
Kvarteret Hjorten, byggs om ska den nya byggnaden innefatta en stor samlingslokal som är 
möjlig för föreningarna att låna. 
Inför nybyggnation av Småskolan – Kvarteret Hjorten, har Lokalstrategsenheten - Lokalstrateg 
Mats Krznar tittat på både kortsiktiga och långsiktiga lösningar för pensionärs-
organisationerna. Lokalstrategsenheten är full medvetna om pensionärsorganisationernas 
framförda behov av lokaler.  
Forts 



8(17) 

PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2022-10-27 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Forts 

Pe § 50 
Carin Falk, 1:e vice ordförande i socialnämnden informerar vid dagens sammanträde att hon 
lyft frågan om lokaler för pensionärsorganisationerna med socialnämndens presidium. 
Socialnämnden har inget mandat att fatta beslut om lokaler för pensionärsorganisationerna 
och rekommendationen från ordförande Per Mattsson i socialnämnden är att pensionärsrådet 
tar kontakt med lokalstrateg Mats Krznar. 
Vad gäller lokaler för pensionärsorganisationerna i de norra kommundelarna har Carin Falck 
2022-10-28 låtit meddela följande: Planerna är att Kuben ska byggas om utifrån de behov som 
finns samt att där ska bli en separat ingång och riktig hiss. Några beslut är ännu inte tagna. 
Kommundirektör Johan Lundgren har kontakt med Ibi Toth och Kerstin Ellström. Protokoll eller 
minnesanteckningar finns inte enligt Johan Lundgren.  

Pensionärsrådet beslutar 
att tacka verksamhetscontroller Fredrik Palmgren för informationen, samt 

att notera informationen till protokollet. 

__________   
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Pe § 51      Dnr sn 2022-288 

Information om Delårsrapport jan – aug 2022, 
socialnämnden 
Vid dagens sammanträde informerar områdeschef Maria Danielsson om ”Delårsrapport, 
socialnämnden jan- aug 2022”.  

Sammanfattning av ärendet 
Vid socialnämndens sammanträde 2022-09-29, § 57 behandlades ärende Delårsrapport, 
socialnämnden. Året har präglats av extraordinära händelser som inleddes med pandemin, 
vilket medförde en ansträngd bemanningssituation med hög sjuk- och karantänsfrånvaro. 
Dock, kompenserades verksamheterna med statlig sjuklöneersättning som bidrog till en 
budget i balans per den siste april. 

Det har varit svårigheter att rekrytera sommarvikarier och sjuksköterskor Med sommaren 
bakom oss finns en budgetavvikelse -7,9 mnkr dels på grund av fördyrad arbetskraft med 
inhyrd personal samt ett sommaravtal med befintlig personal som arbetat övertid i sommar.  
Flertalet vårdtagare inom hemtjänst/hemsjukvård har en komplex sjukdomsbild, vilket medfört 
extra bemanning främst kvällar och helg.  

Underskotten återfinns inom Individ och familjeomsorgen, Arbete och integration/Ekonomiskt 
bistånd, Hemtjänst, Hemsjukvård och Biståndsenheten. 
Åtgärdsplanen för 2022 innehåller förslag på korrigerande åtgärder på 9,5 mnkr som tex 
översyn av hemtjänstens riktlinjer, optimering av statsbidrag för IFO och Äldreomsorgen, 
statliga stimulansmedel för mottagande av ukrainska flyktingar, en minskad inhyrning av 
sjuksköterskor samt en översyn av icke lagstadgade verksamheter.   
Socialnämndens ordförande Per Mattsson (M) föreslog följande tilläggsyrkande till liggande 
förslag: 

att utveckla underlaget åtgärdsplanen genom att utreda och kvantifiera de åtta punkterna som 
finns på sidan fyra, samt 
att se över riktlinjerna för hemtjänst.  
Socialnämnden beslutade att godkänna delårsrapport samt åtgärdsplan för socialnämnden 
samt att skicka den vidare till kommunstyrelsen, samt att utveckla underlaget åtgärdsplanen 
genom att utreda och kvantifiera de åtta punkterna som finns på sidan fyra, att se över 
riktlinjerna för hemtjänst samt översände paragrafen till ekonomienheten och 
kommunstyrelsen.  
Vid dagens sammanträde informerar Maria Danielsson om ”Delårsrapport, socialnämnden” 
Prognosen visar på ett underskott på 7 998 tkr. Vad gäller äldreomsorgen beror underskottet 
framför allt på att det är ett ökat antal hemtjänsttimmar, ett ökat antal ärenden i  

Forts 
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Pe § 51 
hemsjukvård/hemtjänst, högre vårdtyngd samt behov av inhyrd personal inom hemsjukvården, 
dvs sjuksköterskor.     

Handlingar i ärendet 
Delårsrapport för socialnämnden, 2022-09-21   
     

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

__________  
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Pe § 52      Dnr sn 2022-81 

Vård och omsorg informerar 
 
Vid dagens sammanträde informerar områdeschef Maria Danielsson om:  
 

- Kö till särskilt boende. 13 stycken. 
- Lägesrapport Covid 19. Enstaka fall. Inget alarmerande, läget är under kontroll. 
- Seniordagarna 2022. Datumen är fastställda till onsdag 9 nov Svedala församlingshem 

och torsdag 10 november Bara Kuben. Temat för i år är ”Teknik och historik” 
- Remiss från Socialstyrelsen – förslag till regler om skyddad yrkestitel för 

undersköterskor (dnr 4.1-21217/2022) sn § 58, 2022-09-29, dnr 2022-262. Svedala 
kommun bjöds in att lämna synpunkter på remiss från Socialstyrelsen. Synpunkter 
lämnades bla enligt följande: Enligt Socialstyrelsens förslag krävs det godkända betyg 
i 1340 poäng i ämnen eller kurser med inriktning vård och omsorg, varav 100 poäng är 
i svenska. Det innebär att man som arbetsgivare inte vet vilken kompetens 
undersköterskan har då inga kurser utöver svenska är specificerade. Socialnämnden 
är en del av Vård- och omsorgs college där vi gemensamt både på lokal, regional och 
nationell nivå tillsammans med andra arbetsgivare, utbildningssamordnare och 
fackliga parter sedan lång tid tillbaka utarbetat mycket välfungerande utbildningar till 
undersköterskor. Våra krav idag för att få examen som undersköterska kräver 
godkända betyd i 1500 poäng varav flertalet kurser är obligatoriska som omvårdnad 
och medicinsk grundkurs. Socialnämnden ser i lagt förslag från Socialstyrelsen att de 
krav som vi idag ställer på godkända kurser för att få kalla sig undersköterska skulle 
sänkas. Detta är något socialnämnden vill opponera sig mot. Det är viktigt att 
utbildningen till undersköterska inte urholkas och att vi kan säkerställa att den personal 
som får den skyddade yrkestiteln undersköterska har den kompetens som behövs för 
att utföra yrket. 

- Granskning av informationssäkerhet, sn § 60, 2022-09-29, dnr 2022-222. KMPG har 
på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Svedala kommun genomfört en 
granskning i informationssäkerhetsarbetet inom nämnder och styrelser. Vård och 
omsorg föreslår följande åtgärder: Implementera informationssäkerhetspolicyn i 
verksamheten. Förtydliga rollfördelningen och ansvar hos verksamhetsansvariga, 
informationsägare och informationsförvaltare. Tydliggöra incidenthanteringsrutiner.  
 
 

Forts 
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Pe § 52 
 

Genomföra informationsklassning, med start 2023, och riskanalys av information som 
hanteras i de system som används i verksamheten. Arbetet med informationsklassning 
och riskanalys revideras därefter årligen eller vid behov i verksamheterna för  

- återrapportering till säkerhets- och beredskapschef. Att följa upp och dokumentera 
informationssäkerhetsarbetet årligen. 

- Flyktingsituationen, Ukraina, sn § 63, 2022-09-29, dnr 2022-42. 15 personer. 2 
ytterligare på gång. 30 personer har ordnat eget boende. 

- Lägesrapport Holmagården. Dagcentralen öppnar i mitten på v 44. Ombyggnationen 
av särskilt boende beräknas vara klart till juni- juli 2023, med inflyttning i slutet av 
augusti 2023. 

- Kontantkort – Anonyma kontantkort inte tillåtet efter 1 augusti 2022. Se bilagd 
information för gemensamt försök till att sprida informationen till målgruppen. 

- Senior Sport School. Alla som sökt till Senior Sport School kom med, dvs cirka 20 
personer. Det är möten 2 ggr/vecka, ett möte med teori och ett möte med praktik. 
Senior Sport School pågår i 12 veckor. 

Handlingar i ärendet 
Anonyma kontantkort inte tillåtet efter 1 augusti 2022 – PTS 

Förbetalada kontantkort ska registreras - PTS  

Registerna kontantkort – Lista  

 

Pensionärsrådet beslutar 
att gemensamt försöka sprida informationen om Kontantkort – Anonyma kontantkort inte 
tillåtet efter 1 augusti 2022 till målgruppen, samt 

att för övrigt notera informationen till protokollet. 

__________  
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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2022-10-27 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 53   Dnr sn 2022-128   

Information från Referensrådet för tillgänglighetsfrågor 
Pensionärsrådets representanter i Referensgruppen för tillgänglighetsfrågor informerar från 
det senaste mötet 2022-09-28. Pensionärsrådets representanter är Ann-Magreth Albin, PRO, 
Bara, Lena Gustafsson, SKPF och Kjell-Åke Jakobsson SPF. 
 
Ann-Magreth Albin, PRO och Lena Gustavsson, SKPF informerar om att regelverk för 
elsparkcyklar, genomgång av kundnöjdhet färdtjänst och diskussion om Torggatan i Bara varit 
ärende på Referensrådet för tillgänglighetsfrågor senaste sammanträde. 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

__________  
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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2022-10-27 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

 

Pe § 54  Dnr sn 2022-84   

Skrivelser och meddelanden 
Socialnämnden – utskickat till representanter för de olika pensionärsföreningarna 

- (Protokoll socialnämnden 2022-09-29) 
 
Vårdföretagarna 

- Behov av höjda ersättningar i omsorgen – skrivelse från Vårdföretagarna 
 
Länsstyrelsen Skåne 

- Nyhetsbrev Betaltjänster Skåne 
 
Kommunpolisen 

- Information – mot inbrott – september 2022 
- Mejl från kommunpolisen 2022-09-21 

 
(Vård och omsorg 

- Mejl om val inför den kommande mandatperioden 2023-2026 – utskickat till 
pensionärsorganisationerna PRO Svedala, PRO Bara, SPF Club 73, SKPF.) 

 

Pensionärsrådet beslutar 
att lägga skrivelser och meddelanden till handlingarna. 

_________  
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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2022-10-27 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 55  Dnr sn 2022-   

Övriga frågor – Hörslinga Stella dagcentral 
Ann-Magreth Albin, PRO Bara, lyfter fråga om hörslinga på Stella dagcentral. 
 
Områdeschef Maria Danielsson återkommer med besked vid kommande sammanträde. 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

_________  
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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2022-10-27 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 56  Dnr sn 2022-   

Övriga frågor – Hjärtstartare att låna 
Maj-Britt Blom, SPF, lyfter fråga om möjligheten finns att kunna låna en hjärtstartare att ta med 
vid olika aktiviteter såsom bussresor och aktiviteter i lokal som saknar hjärtstartare. 
 
Områdeschef Maria Danielsson återkommer med besked vid kommande sammanträde. 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

_________  
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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2022-10-27 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 57  Dnr sn 2021-431  

Övriga frågor – Ändring av datum för kommande 
sammanträde för pensionärsrådet till 2022-12-13 
Pensionärsrådet har sitt sista avslutande sammanträde för mandatperioden sedan tidigare 
fastställt till 2022-12-08. 
 
Föreligger förslag om att ändra detta datum 2022-12-13, kl 13:30. Lokal ej fastställd. 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att ändra datumen för kommande sammanträde i pensionärsrådet till 2022-12-13, kl 13:30. 

_________  
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